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Van de fract ie  van het  CDA ontv ingen wi j  vragen over  de  voortgang van het  Nesc iopark .  
 
Vragen CDA 
Nadat  de intent ieovereenkomst  met  Hanzevast  was getekend,  i s  gewerkt  aan het  opste l len van een 
Masterp lan.  Oorspronkel i jk  zou deze in juni  2008 aan de  raad worden aangeboden.  Nu i s  voor  de 
zomer 2009 het  masterplan gereedgekomen.  In augustus  2009 is  het  concept  Masterplan 
Nesc iopark door  het  co l lege  vastgeste ld .  In de  raadsvergader ing van september  2009 hebt  u  aange-
geven dat  Hanzevast  i s  gevraagd ‘akkoord te  gaan met  het  masterplan op conceptniveau en het  bod 
gestand te  doen’  en ‘ rond deze  t i jd  verwachte  u  een react ie  van Hanzevast ’ .  In de  raadsvergader ing 
van oktober  2009 hebt  u  b i j  de  vasts te l l ing  van de notu len van de vor ige  raadsvergader ing aange-
geven dat  ‘het  co l lege nu bez ig  i s  met  het  ana lyseren van het  antwoord van Hanzevast  h ierop’ .   
 
Het  CDA heeft  naar  aanle id ing van bovenstaande de  volgende vragen:  
 
1 .  Waarom duurt  het  zo lang voordat  u  de raad  informeert  over  het  antwoord van Hanzevast  en 

uw e igen antwoord daarop? Het  CDA kr i jg t  de indruk dat  het  aanbod van Hanzevast  n iet  
overeenkomt met  de  intent ieovereenkomst ,  anders  had u a l lang een overeenkomst  kunnen 
s lu i ten .  Komt het  aanbod van Hanzevast  overeen met  de eerdere  intent ieverk lar ing?  Zo nee ,  
waaru i t  bestaan de  verschi l len?  En denkt  u  dat  deze verschi l len overbrugbaar  z i jn?  Of bent  u  
van mening dat  Nesc iopark z ichze lf  heef t  over leefd en is  het  t i jd  voor een n ieuwe r icht ing?  
Houdt u  ze l f  rekening met  een u i tbre id ing van het  t ransfer ium? Of i s  e r  geen enkele kans  op 
een u i tbre id ing van het  t ransfer ium met  ge l i jk t i jd ige  aanpass ing van het  p lan voor  het  
Nesc iopark? 

2 .  Wat is  het  s tandpunt  van het  col lege op d i t  moment met  betrekking tot  het  aanbod van 
Hanzevast?   

 
Het  CDA heeft  gehoord dat  een groot  kantoor  (naam bi j  ons bekend)  nu gehuisvest  in  Groningen 
be langste l l ing  heeft  voor hu isvest ing op Nesc iopark.  Het  CDA le idt  daaru i t  a f  dat  Hanzevast  
spreekt  met  potent ië le  kandidaten voor Nesc iopark .  Immers er  l ig t  nog steeds een intent ie -
overeenkomst  met  een pr i js ,  maar  ook met  een nadere u i twerk ing op bas is  van een Masterp lan.  
Aan d ie  laats te  voorwaarde  wordt  voldaan.   
 
3 .  Wat is  in  de huid ige  fase  de s ta tus  van de intent ieovereenkomst  met  betrekking  tot  Hanzevast?  

Kan z i j  z ich opste l len a ls  pro jec tontwikke laar  en kan z i j  gesprekken voeren met  potent ië le  
kandidaten?  

4 .  Bent u bere id de  raad act ie f ,  eventuee l  in bes lotenhe id ,  te  informeren over  de hu id ige s tand van 
zaken? Zo nee ,  wanneer  kr i jg t  de raad de  informat ie  over  fe i ten,  resul ta ten en gemaakte  
keuzen?   
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Reactie col lege 
Wij hebben inmiddels  publ iek gemaakt ,  dat  wi j  hebben bes loten de intent ieovereenkomst  met  
Hanzevast  over  de  ontwikke l ing van het  Nesc iopark n ie t  om te  zet ten in een koopovereenkomst .  
De reden hiervoor i s  –  kort  gezegd – dat  Hanzevast  vanwege de  gewi jz igde  economische  s i tuat ie  
n iet  meer  bere id i s  het  Nesciopark te  ontwikke len conform de in de  intent ieovereenkomst  ge-
maakte afspraken.  Hanzevast  heeft  bere idhe id u i tgesproken om het  Nesciopark op aangepaste  
voorwaarden te  ontwikke len.  Deze  voorwaarden waren voor ons n iet  acceptabe l .  Zo gaan wi j  er  
vanuit ,  dat  de  explo i ta t ie  van het  Nesc iopark minimaa l  budgetta i r  neutraa l  moet  z i jn .  De laats te  
voorste l len van Hanzevast  boden h iervoor geen zekerhe id .  
 
1 .  In één vraag worden hier  een groot  aanta l  vragen geste ld .  De CDA-fract ie  beantwoordt  er  ze lf  

ook reeds  enkele .  Wi j  hebben voor de vakant ie  het  concept  masterp lan voor  het  Nesc iopark 
vastgeste ld .  Toen werd reeds du ide l i jk ,  dat  Hanzevast  moeite  had om de intent ieovereenkomst  
om te  zet ten in een koopovereenkomst .  Wi j  hebben Hanzevast  op 27 augustus  2009 gevraagd 
om voor 1 oktober  2009 aan te  geven of  men bere id was u i tvoer ing te  geven aan de intent ie -
overeenkomst  en aan een ontwikke l ing conform het  concept  masterp lan.  Hanzevast  heeft  h ier -
op gereageerd b i j  schr i jven van 25 september  2009.  Deze  react ie  heeft  aanle id ing gegeven tot  
bestuur l i jk  over leg  met  Hanzevast .  In  d i t  over leg  hebben wi j  de  d i rect ie  van Hanzevast  aange-
geven,  dat  wi j  n iet  bere id waren verder  zaken te  doen op bas is  van de in de  br ief  van 
Hanzevast  van 25 september  2009 gedane  voorste l len.  Met  Hanzevast  werd afgesproken,  dat  
Hanzevast  schr i f te l i jk  op d i t  s tandpunt  zou reageren met  een nader  voorste l .  B i j  schr i jven van 
6  januar i  2010 heeft  Hanzevast  ons d i t  nadere voorste l  toegezonden.  Wij  hebben d i t  voorste l  
ge toetst  aan onze u i tgangspunten en we hebben vervolgens bes loten de samenwerking met  
Hanzevast  voor  de  ontwikke l ing van het  Nesc iopark nie t  voort  te  ze t ten.  Hierover  z i jn  de 
leden van de gemeenteraad op 19 januar i  2010 per  mai l  ver t rouwel i jk  ge ïnformeerd .  Op 
21 januar i  2010 hebben wi j  een persber icht  over  het  s topzet ten van de samenwerking verzon-
den.  In ons vert rouwel i jk  mai lber icht  aan de  leden van de  raad  hebben wi j  de verschi l len tus-
sen het  aanbod van Hanzevast  en onze u i tgangspunten aangegeven.  Wi j  z i jn  n ie t  van mening ,  
dat  het  Nesc iopark z ich heeft  over leefd .  Wel  za l  er  kr i t i sch moeten worden bezien we lke ont-
wikke l ingsmogel i jkheden er  voor  de  toekomst  z i jn .  Bi j  de  mogel i jke  opt ies  za l  ook de  u i tbre i -
d ing van het  t ransfer ium betrokken worden.  Be langr i jk  voor ons  i s ,  dat  het  nagestreefde 
exploi tat ieresul taat  (geen ver l ies)  a l snog wordt  behaald .   

2 .  Zie antwoord op vraag 1 .   
3 .  Hanzevast  heeft  voor wat  betref t  het  Nesc iopark geen pos i t ie  meer .  Op d it  moment i s  de 

s i tuat ie  dat  wi j  a ls  gemeente  ze l fs tandig  verder  gaan met  de ontwikke l ing  en de u i twerking van 
het  Nesc iopark .   

4 .  Het is  onze p l icht  uw raad act ief  van informat ie  te  voorz ien over  be langr i jke  ontwikke l ingen.  
Dit  hebben wi j  voor  wat  bet reft  het  Nesc iopark gedaan doot  u reeds in een vroegt i jd ig  s tad ium 
te  informeren over  de  problemen met  Hanzevast .  Di t  hebben wi j  ook gedaan door u  d irect  na 
het  def in i t ie f  worden van onze  bes l iss ing tot  beë indig ing van de samenwerking met  Hanzevast  
per  mai l  te  informeren.  Uiteraard z i jn  wi j  bere id aanvul lende informat ie  te  verstrekken.  
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